
Åvangsskolen
Skolebestyrelsen
Ekstraordinært bestyrelsesmøde onsdag den 20. 
december 2023, kl. 19.00-20.00 i Personalerummet
Medlemmer:
Forældrerepræsentanter: Dorthea Funder Kaas, Karina Holmberg, Per Kofod, Sanne Steenberg, 
Malene Znaty, Louise Marcher Hansen & Gitte Hagelskjær Svart
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg & Poul Erik Killendahl
Elevrepræsentanter: Clara Melby Beier & Althea Margrethe Themsen 
Ledelsesrepræsentanter: Hanne Vesth, Christian Faurholdt Jeppesen & Andreas Grosbøll

Afbud: Sanne Steenberg, Dorthea Funder Kaas, Malene Znaty, Hanne Vesth, Christian Faurholdt 
Jeppesen

Dagsorden Tidsplan Referat
1 Godkendelse af dagsorden 19.00 Dagsorden godkendt.

Formanden havde meldt forfald, så Louise 
var ordstyrer.

2 Ansættelser
Beslutningspunkt

Udtalelse om ansættelser af:
o Lærer med naturfaglige 

kompetencer
• Pædagogisk personale til 

projekt i SFO

19.05 Andreas orienterede om, at der ikke var 
nogle kvalificerede ansøgere til 
lærerstillingen. Den er derfor sendt i 
genopslag med ny frist 21. januar.

Andreas præsenterede profilerne på tre 
ansøgere, der har været til samtale til 
projektstillingerne i SFOen. Der er to 
stillinger, der skal besættes. Bestyrelsen 
tiltrådte ledelsen indstilling af ansøger 2 og 
3 til stillingerne.

3 Proces for 
skolesammenlægning
Drøftepunkt

Drøftelse af møde med 
skolechefen mandag den 11. 
december, og hvad er der brug

19.20 To spor, der kan sameksistere:
Den politiske samtale i gang for at prøve at 
få beslutningen af bordet.
Konstruktivt spor, der arbejder ud fra, at 
hvis beslutningen træffes, hvordan skal der 
så arbejdes videre med det.



for, at vi gør?

Forslag til at holde den politiske 
samtale i gang - hovedbudskaber 
og hvem har lyst/mulighed?

Det kan godt fungere ved siden af 
hinanden, og bestyrelsens medlemmer kan 
arbejde ved siden af hinanden med tillid til 
hinanden.

Forældrene i bestyrelsen kan engagere sig 
politisk og tage initiativet til den politiske 
drøftelse. Det skal starte der, da der ikke er 
forventning til, at politikerne kommer den 
anden vej. Til gengæld var der flere 
politikere, der nævnte muligheden for at 
trække beslutningen tilbage, inden den 
effektueres.

Det er vigtigt, at konsekvenserne af 
scenarierne kommer til at stå tydeligt for 
politikerne, inden de skal træffe beslutning.

Bestyrelsen arbejder videre med at gå ned 
ad begge spor. Det skal startes op allerede 
her i januar til marts for at sikre, at 
politikerne bliver klædt ordentligt på, inden 
den endelige beslutning træffes.

Den allerede nedsatte arbejdsgruppe 
arbejder med det andet spor. Der 
nedsættes til det første spor en anden 
arbejdsgruppe bestående af Gitte og 
Dorthea. Andre er meget velkomne.

4 Næste møde Ny dato, da der er Advisory board-møde 
samme dag.

Bestyrelsesmødet flyttes derfor til onsdag 
den 10. januar kl. 16.30.

5 Eventuelt 19.50 Intet.

6 Godkendelse af referat 19.55 Godkendt.

For referatet 
/Andreas Grosbøll


